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متن پرسش

سلام استاد و خدا قوت ... استاد یه سوالی مدت هاست که ذهنمو مشغول کرده و جوابی براش ندارم

البته این سوال خیلی از بچه مذهبی ها و حزب الهی هاست که بدلایلی مخفی میکنن یا از جوابش

طفره میرن ... استاد بنظر من و خیلی ها مثل من مقام معظم رهبری از تمام ظرفیت و اختیاراتی که

دارن برای عبور دادن جامعه از فرهنگ غرب و مدرنیته و سبک زندگی ومسائل دیگه مثل فرهنگی و ...

اون جور که باید استفاده نمیکنن و غالبا به حرفای خیلی کلی در بعضی از سخنرانی ها که بمناسبت

خاص هست بسنده میکنن !!! مثلا همین صدا و سیما که رسش رو مستقیما خود آقا انتخاب و

منسوب میکنن .. استاد این صدا و سیما بزرگترین ظرفیت و کارایی رو برای اگاهی دادن به جامعه در

خصوص ظلمات تمدن غربی و هنجار های فرهنگی و دینی و همینطور سبک زندگی و ... داره و از نظر

کیفی و کمی میتونه براحتی با ماهواره و اینترنت و همه ابزارهای دشمن در تهاجم فرهنگی مقابله کنه

اما استاد چرا صدا و سیما عملکردش در این بحث بسیار پانه و اصلا نمره قابل قبولی نداره؟؟!! استاد

چرا آقا از صدا وسیما محکم نمیخواد که تو این قضیه جدی تر عمل کنه و برنامه هایی تولید کنه مثل

میزگرد و جلسات سخنرانی و جلسات بحث اون هم با تبلیغ گسترده که مردم بشینن ببینن و ایجاد

اگاهی و مطالبه کنه این مباحث توی جامعه ؟؟ استاد بعضی ها میگن رهبر میخواد ازشون اما اونها

پشت گوش میندازن اما این اصلا حرف منطقی نیست و ادم نمیتونه قبول کنه!!! یعنی خدای نکرده

اینقدر رهبر حرفش در رو نداره!!! یا کارهای دیگه مثل دستورات جدی و مطالبه جدی از ارگانها برای

پیگیری این مباحث... استاد این سوال خیلی از بچه مذهبی هاست و خود من هم یه بسیجی هستم

و مقلد آقا و طرفدار ولایت مطلقه فقیه اما بلاخره این هم برای خودم سواله و هم برای خیلی های

دیگه که از ماها میپرسن و جواب حسابی نداریم که بدیم پس خواهشا کمکمون کنید / التماس دعا

استاد بزرگوار و عزیزم

متن پاسخ

- باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر بخواهید از تجربهی منِ پیرمرد که سالها در کارهای اجرایی و فرهنگی

قدم زده سخنی شنیده باشید باید عرض کنم کار فرهنگی با دستور و بخشنامه درست نمیشود و بنده

پس از اینکه این را باگوشت و پوستم احساس کردم از همهی کارهای اجرایی کنار کشیدم چون

متوجه شدم خلأ جدّی ما ضعف فرهنگی است و بحمداالله این موضوع را رهبری عزیز بهخوبی

متوجهاند، به همین جهت تلاش میکنند جامعه را از جهت فرهنگی جلو ببرند تا نگاهها و انتخابها



عوض شود. این مثال را در همین رابطه در سالها قبل عرض کردم که:" معلم ادبیات به آن

دانشآموزی که در خانوادهی ثروتمند زندگی میکرد گفت؛ إنشائی بنویس با موضوع فقر. طرف در

وصف خانوادهی فقیر نوشت: فقرا خودشان فقیرند، کلفت و نوکرشان فقیرند." وقتی جامعهی

غربزدهی ما که وارث این فرهنگ از دورههای گذشته است هنوز متوجه یک نوع زندگی ماوراء زندگی

غربی نیست میتواند فیلمی بسازد و یا ادارهای داشته باشد که نظر به سبکی از زندگی بکند که زندگی

زمینی را به ملکوت آسمان متصل کند. اگر مطلب را توانستید بگیرید کمر همت را میبندید و برای

کمک به رهبری عزیز به صورت عمیق و ریشهای به کار فرهنگی وارد میشوید اما نه آن نوع از کار

فرهنگی که ادامهی غرب باشد. موفق باشید


